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Innledning  
Årsberetningen er Yrkesseksjonens tilbakemelding til medlemmene på hva seksjonen har jobbet med 
siste år. Styrets har som organ ikke hatt noen møter, siden det ikke har vært andre aktive i styret enn 
styrelederen. Beretningen vil allikevel vis at seksjonen har hatt aktiviteter og oppdrag innenfor 
fagfeltet. 
 
 
Aktiviteter: 
Styreleder har deltatt i en rekke aktiviteter på vegne av seksjonen. I begynnelsen av året var det 
deltagelse i brukergruppen som utarbeidet den nye SKOK (Samlet kravspesifikasjon Oslo kommune), 
om hvordan skoler skal utformes i fremtiden. Der har hovedfokuset vært arbeidsforholdene til 
vaktmester/driftsledere og renholdere. 
Osloskolen har også et forum for utvikling av vaktmestertjenesten. Det arbeide ledes av korrdinator 
for vaktmestertjenesten i UDE-ASA. Der deltar vi sammen med UDE sine ledere for 
vaktmesternettverkene, UDE-klubben og UDE-HVO på månedlige møter. 
Planlegging og gjennomføring av Norway-Cup er også noe vi har deltatt i, spesielt med tanke på 
overnatting på skolene. Der møtes representanter fra UDE, Norway-Cup, Oslobygg, UDE-klubben og 
yrkesseksjonen hver måned. Fokuset for seksjonens representant er drift og renhold på skolene. 
Videre har seksjonen støttet UDE-klubbstyret når det har vært saker om skoledrift og renhold på 
skolene. Noen forespørsler har det også vært ang. samme tema fra bydeler og barnehager. 
 
Arrangementer: 
I mars avholdt vi en konferanse for medlemmene sammen med Yrkesseksjon for Kirke Kultur og 
Oppvekst, og Yrkesseksjonen for Kontor og Administrasjon. Konferansen ble innledet med en samtale 
med Tinashe Williamson om henne bk «Håndbok for unge antirasister» etterfulgt av seksjonsvise 
samtaler/innlegg på teams. 
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